
Filistinli Bakan: Türkiye'yi abi olarak görüyoruz

Kordon TV, 27 Temmuz 2008      

Adnan Oktar: Aslında Türkiye’nin O BÖLGEDE AĞABEY OLMASI LAZIM,
yani lider olması lazım. Türkiye, Çok vicdanlı insanların olduğu bir ülke.
Mesela Bosna’ya gidiyorlar seviliyorlar, Somali’ye gidiyorlar, seviliyorlar. Her
yerde saygı görüyorlar. Afganistan’da çok sevilip saygı görüyorlar. Böyle fiili bir
durum var. Demek ki bütün Ortadoğu, bütün İslam alemi Türk ordusunu seviyor
ve Türk milletini seviyor. Demek ki ağabeylik yapmalarını istiyorlar. Yani
Türkiye’nin burada ortaya çıkıp, BU AĞABEYLİĞİ YERİNE GETİRMESİ
GEREKİYOR, İslam ülkelerinde ve Türk devletlerinde de... 

Azerbaycan Devlet Haber Ajansı, 14 Ağustos 2008

Adnan Oktar: İşin doğrusu Türkiye, dünyanın en büyük devletidir. Yani,
abartmıyorum en büyük devleti. Şöyle olacak, Türk İslam Birliği'nin, büyük Türk
İslam Birliğinin lideri olarak Avrupa Birliği'ne girecek Türkiye, o zaman hem
Avrupa’yı besleyecek, hem Avrupa’yı güçlendirecek, hem Rusya’nın beli
doğrulmuş olacak, hem Ermenistan rahatlayacak, hem İsrail rahatlayacak, hem
Filistin sorunu hallolacak. YANİ TÜRKİYE BÜTÜN DÜNYAYI KURTARACAK
BİR DEVLETTİR. BÜTÜN DÜNYANIN SİGORTASI GİBİDİR TÜRKİYE. ÇOK
HAYATİ BİR DEVLET BUNU 10, 20 YIL İÇERİSİNDE BÜTÜN DÜNYA
GÖRMEYE BAŞLAYACAK VE BÜTÜN DÜNYAYI KARDEŞ HALİNE
GETİRECEKTİR TÜRKİYE. Bu Allah’ın inşaAllah kanunu, kader böyle inşaAllah. 

Çırağan İftar Toplantısı, 16 Ekim 2008

Adnan Oktar: TÜRKİYE AĞABEYLİK YAPTIĞINDA O COĞRAFYA
İÇERİSİNDE TÜRKİYE’NİN AĞABEYLİĞİNİ KABUL ETMEYECEK HİÇ
KİMSE YOK. ŞİİLER DE, CAFERİLER DE, SUUDİLER DE, İRANLILAR
DA.Mesela Sayın Ahmedinejad buraya gediğinde, geldi bir Sünni camide Sünni
imam arkasında namaz kıldı. Bu ne demektir, siz eğer lider olursanız ben bunu
kabul ediyorum. Açıkça budur. “Ben” dedi zaten “burada siyasi bir mesaj verdim”
dedi. “Çok önemli siyasi bir mesaj verdim” dedi. Daha ne desin. Hizbullah da
kabul eder, herkes kabul eder, Türkiye’nin liderliğini kabul etmeyecek bu
coğrafyada kimse yok. Çünkü Türkiye son derece ılımlı, sevecen, makul bir
ülke. İnsanları saygın ve efendi insanlar, son derece kültürlü, görgülü insanlar. Ve
yıllarca liderlik yapmış bir ülke biliyorsunuz. Osmanlı döneminden bir tecrübesi
var. Bütün Türk ülkelerinin, bütün İslam ülkelerinin ağabeysi olarak ortaya
çıkacaktır Türkiye. Bunu herkes görecek. Bunu açık açık da söylüyorum, on yıl
sonra bu sözümün altına ben yine imzamı atacağım inşaAllah.

 

Türkiye, 26 Temmuz 2011



 

Filistin İçişleri Bakanı Said Ebu Ali, Başbakan Recep Tayyip Erdoğan’ın Gazze’yi
ziyaretinden memnuniyet duyacaklarını söyledi. Filistinli Bakan Said Ebu Ali,
İçişleri Bakanı İdris Naim Şahin’i ziyaretinde, basın mensuplarının sorularını
cevapladı. Filistinli Bakan, Filistin halkı olarak Türkiye’ye abi olarak baktıklarını
belirterek, “Filistin halkı istisnasız bu ziyareti büyük bir iştiyakla beklemektedir,
bu ziyaretten son derece memnuniyet duyacaktır. Kardeş ülke Türkiye hem
sözüyle, hem eylemiyle Filistin davasını benimsediği, kendi davası olarak kabul
ettiğini açıklamış ve o yönde katkılarını kesintisiz devam ettirmiştir. Başta Kudüs
olmak üzere, gelecekle ilgili düşüncelerini müteaddit şekilde dile getirmiştir.
Filistin halkı, Başbakanın ziyaretinden çok memnun olacaklardır.” dedi.
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